
DBLEMSKA KONFERENCA O PROIZVODNJI HRANE IN BOLJŠI PRESKRBI LJUBLJANE

Interesna skupnost tudi za preskrbo
okviru javne razprave o zagotavljanju pogojev za hitrejši raz-

ij kmetijstva, uveljavljanja novih družbenoekonomskih odno-
iv in preobrazbe vasi v srednjeročnem razvoju 1976—1980, s po-
bnini poudarkum na vejčji proizvodnji hrane in učinkovitejši
eskrbi, je občinska konferenca SZDL Ljubljana Center po
iravljeni razpravi v krajevnih skupuostih in na vseh predhod-
h posvetovanjih, organizirala 5. apriia 1977, posebno problem-
to konferenco. Nanjo je povabila poleg predstavnikov krajev-
h skupnosti, občine in mesta tudi predstavnike clelovnih orga-
zacij, sindikatov, gospodarske zbornice, uprave živilskega trga
druge, ki so odgovorni za preskrbo mesta Ljubljane.

azprava je zajela problema-
io proizvodnje, predelave,
sskrbe, pradaje in potr&šnje.
oizvajalci so opozarili na
oke nestabilnega poslovanja,
»rav stalno dvigujejo proiz-
dnost. Tudi trgavinske orga-
iacije zaradi zamrznjenih
rž ne krijejo vseh stroškov.
atrajo, da so za to potrebni
temski ukrepi širše družbene
lpnosti, ker je razumljiva so-
Ina politika glede cen osnov-
i živil. Proizvajalci so ob
n opozorili na nezanesljivo
tiko dotacij na uspehe pri
učevanju kmetov v koope-

ajske odnose in na to, da
stopno, zaradi industrijskih
urbanih cen, izgubljajo ved-
več najboljše zemlje, kar

lteva nova vlaganja v slab-
deloma zamočvirjeno zem-

, na premajhno skrb za
idnjo ustreznih, skrb za
idnjo poslovnih centrov oz.
:alav itd.

Ugotovljeno je bilo, da bi
s koordiniranim poslovanjem
vseh preskrbovalnih organiza-
cij združenega dela lahko bili
rezultati v nabavi, preskrbi,
prevozu, izkoriščanju skladišč
itd., še boljši. Zato je bil skle-
njen družbenri dogovor o usta-
novitvi interesne skupnosti za
preskrbo Ljubljane, ki naj bi
se lotevala vprašanj bolj kom-
pleksno in dolgoročno. Trenut-
no zaostaja sklepanje samo-
upravnih sporazumov med or-
ganizacijami združenega dela,
ker je tereba marsikaj znova
razčiščevati in dokazcvvati. Do-
govorjeno je bilo, da bo izvršni
svet mesta čimprej sklical pod-
pisnike dogovora, tako da bi
bila skupnost ustanovljena naj-
pozneje v juniju.

Izražena je bila potreba po
vedjem in širšam uveljavljanju
svetov potrošnikov in po te-
snejšem sodelovanju z organi-
zacijamii združenega dela, kot

narekuje zakon o združenem
delu, kar pa je v zvezi tudi z
močnejšim povezovanjem orga-
nizacij združenega dela z živ-
Ijenjem v krajevnih skupnostih.
Sveti potrošnikov ter njihova
občinska in mestna konferen-
ca so ob podpori občinskih
in mestne konference SZDL
ter skupščin družbenopolitič-
nih skupnosti v tem pogledu
dosegli že nekatere uspehe, če-
prav vseh 70 svetov potrošni-
kov še zdaleč ni dovolj aktiv-
nih.

Soglasna ugotovitev na pro-
blemski konferencd je bila, da
po administrativni poti ni mo-
goče več reševati problemov,
temveč da je potrebna združi-
tev vseh sil za čimbolj koordi-
nirano in uspešnejše delovanje.
Predstavnikd organizacij zdru-
ženega dela so pozdravili inte-
res družbenopolitidnih organi-
zacij in družbenopolitičnih
skupnosbi za probleme preskr-
be in ugotovili, da je bilo do-
slej premalo ustreznih oblik
sodelovanja, sprotnega reševa-
nja in razčiščevanja odprtih
vprašanj, kl navadno niso sa-
mo ozko gospodarska. Sprejet
je bil predlog, da je v bodoče
potrebno organizirati podobne
razprave o posameznih vpraša-
njih.
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